

(перевод ниже)
St. Vladimir Prince of Kiev
Orthodox Church
3163 Purcell's Cove Road
Halifax Nova Scotia Canada
Canadian Orthodox Church
Archdiocese of Canada (OCA)
Under the Omophore of
His Eminence Archbishop Irénée (Rochon)
Archpriest Stelian Liabotis, Rector (902-412-2387)
Father Alexander Treiger (902-452-0255)
Deacon Michael Cherry (902-333-4431)

8th Sunday After Pentecost

Saturday July 25th
6pm **Vigil and Confessions**

Sunday July 26th
8th Sunday After Pentecost
9:30am-10am **Hours and Confessions**
10am **Divine Liturgy**
Parish Feastday, Picnic (After liturgy)

Monday July 27
6pm **Vigil and Confessions**

Tuesday July 28
Holy Great Prince Vladimir
9:30am-10am **Hours and Confessions**
10am **Divine Liturgy**

July 31-August 3
Parish Camp Weekend

+Holy Great Prince Vladimir

Holy Prince Vladimir, thou wast like a merchant in search of fine pearls. By sending servants to Constantinople for the Orthodox Faith, thou found Christ, the priceless pearl appointed thee to be another Paul, washing away in baptism thy physical and spiritual blindness. We celebrate thy memory, asking thee to pray for all Orthodox Christians for us, thy spiritual children. -Troparion

You can read more about the pagan prince who brought Orthodoxy to Russia and transformed his life and his country here: <https://www.oca.org/saints/lives/2026/07/15/102031-holy-great-prince-vladimir-basil-in-baptism-equal-of-the-apostle>

+Parish Feast

Though the official date of our Patronal Feast is during the week, we will be celebrating it this weekend as a community (but we will also have services on Monday and Tuesday see below). Due to logistics, we will have the picnic at church rather than York Redoubt this year. This is our parish namesday, and it is important that we celebrate it together. Happy feast to all!

+Adult Education

We will be resuming our adult education classes on **Thursday, August 6th at 8pm**. These will be held virtually (not in person) [over Teams using our usual link](#). For the couple of years, we have tried to have these classes on Sundays after liturgy, but the parish is too busy and many people are not able to stay for a 1pm start. We hope that having classes on a weeknight at a time when more people can attend will be beneficial for all. These classes are open to everyone who would like to learn more about the Orthodox faith, but are especially important for catechumens. Please call in ready to talk about a saint of your choice for about 2-5 minutes.

+Parish Camp

Parish Camp will take place at [Dollar Lake Provincial Park](#) July 31-August 3. [You can register here](#). Cost is only \$5/person. Please mark your donation as "camp".

Anyone is welcome to come up for the day, either Saturday or Sunday. Liturgy will be served at 8am and then we will all share a pot luck breakfast afterwards.

+Upcoming Events

- Sunday, July 26 - Parish Feast Day, Picnic after Liturgy
- St. Vladimir
 - Monday, July 27 - 6pm Vigil
 - Tuesday, July 28 - 10am Divine Liturgy
- July 31-August 3 - Parish Camp Weekend
- Sunday, August 2 - Car blessings after Liturgy (at camp and at St. Vladimir's)
- Friday, August 14 - Dormition Fast begins

+Cape Breton Liturgies

- Saturday, Aug 15 (Dormition of the Theotokos new style), 10:30am - Fr. Stelian

+Confession

Confession is a Sacrament of the Orthodox Church. It is a service of repentance meant to reconcile us with God when we have separated ourselves from Him through our sinfulness.

A priest is usually available to hear confessions during vigil on Saturday or Sundays during the Hours, before the start of Divine Liturgy. **If you need to confess, but are not to attend church during these times, please make arrangements directly with Fr. Stelian or Fr. Alexander to hear your confession.**

Here are several resources to aid in preparing for this Sacrament:

[If We Confess Our Sins](#) (Booklet adapted from Fr. Tom Hopko's writings)

[Preparing for Confession](#) (St. George Greek Orthodox Cathedral)

[Preparation for Confession](#) (Greek Orthodox Archdiocese of America)

St. Vladimir Orthodox Church

July 2026

3163 Purcell's Cove Road
Halifax NS. B3P 2G4
halifaxorthodox.org

Lenten Day						
Sunday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday
			1 / 18	2 / 19 St. John of San Francisco 10am Divine Liturgy	3 / 20	4 / 21 6pm Vigil
5 / 22 10am Divine Liturgy	6 / 23	7 / 24 Birth of John the Baptist 10am Divine Liturgy	8 / 25	9 / 26	10 / 27	11 / 28 6pm Vigil
12 / 29 Sts. Peter and Paul 10am Divine Liturgy	13 / 30 Synaxis of the 12 Apostles All Canadian assembly	14 / 1	15 / 2	16 / 3	17 / 4 Royal Martyrs of Russia	18 / 5 6pm Vigil
19 / 6 10am Divine Liturgy	20 / 7	21 / 8	22 / 9	23 / 10	24 / 11	25 / 12 6pm Vigil
26 / 13 10am Divine Liturgy	27 / 14 6pm Vigil	28 / 15 St. Vladimir Parish Feast Day 10am Divine Liturgy	29 / 16	30 / 17	31 / 18 Parish camp weekend	August 1 / 19 6pm Vigil

Archpriest Stelian Liabotis (Rector) 902-412-2387 stelio.liabotis@gmail.com

Priest Alexander Treiger 902-452-0255 fralexandert@gmail.com

If you would like to unsubscribe from this newsletter, please email parish_bulletin@halifaxorthodox.org

Святого Владимира Князя
Киевского
3163 Перселлс Ков
Галифакс, Новая Шотландия,
Канада
Канадская православная церковь
Архиепископия Канады (ОСА)
Под омофором
Его Высокопреосвященства Архиепископа
Иренея (Рошона)
Протоиерей Стелиан Либотис, Ректор (902-412-2387)
Отец Александр Трейгер (902-452-0255)
Диакон Майкл Черри (902-333-4431)

Седмица 8-я по Пятидесятнице

Суббота 25 июля
18:00 **Вечерняя и исповедь**

Воскресенье, 26 июля
8-я седмица по Пятидесятнице
9:30-10:00 **Часы и исповедь**
10:00 **Божественная литургия**
Престольный праздник, пикник (после литургии)

Понедельник, 27 июля
18:00 **Вечерняя и исповедь**

Вторник, 28 июля
День св. равноапостольного великого князя Владимира
9:30-10:00 **Часы и исповедь**
10:00 **Божественная литургия**

31 июля - 3 августа
Приходской летний лагерь

+Тропарь равноапостольного великого князя Владимира, глас 4

Уподобился еси купцу, ищущему добраго бисера,/ славнодержавный Владимире,/ на высоте стола седя матере градов,/ богоспасаемого Киева:/ испытуя же и посылая к Царскому граду/ увести православную веру,/ обрел еси безценный бисер - Христа,/ избравшаго тя, яко втораго Павла,/ и оттрясшаго слепоту во свя купели,/ душевную вкупе и телесную./ Темже празднуем твое уснопие,/ людие твои суще,/ моли спастися державы твоя Российския начальником и множества владомых.

Житие святого; <https://azbyka.ru/days/sv-vel-kn-vladimir-v-kreshchenii-vasilij>

+Приходской праздник

Хотя официальная дата нашего престольного праздника приходится на будний день, мы будем отмечать его в эти выходные всей общиной (но у нас также будут службы в понедельник и вторник, см. ниже). Из-за организационных сложностей в этом году пикник состоится в церкви, а не в Йоркском редуте (York Redoubt). Это наш престольный праздник и важно, чтобы мы отмечали их вместе! С праздником всех!

+Образование для взрослых

Мы возобновляем наши занятия по образованию для взрослых в четверг, 6 августа, в 20:00. [Занятия будут проводиться онлайн \(не очно\) через Teams по нашей обычной ссылке](#). В течение последних нескольких лет мы пытались проводить эти занятия по воскресеньям после литургии, но приход слишком загружен, многие не могут остаться до начала занятий в 13:00. Мы надеемся, что проведение занятий в будний вечер, когда больше людей смогут присутствовать, будет полезно для всех. Эти занятия открыты для всех, кто хотел бы узнать больше о православной вере, но особенно важны для оглашенных. Пожалуйста, подключитесь готовые рассказать о святом по вашему выбору в течение 2-5 минут.

+Приходской лагерь

Приходской лагерь пройдет в провинциальном парке [Dollar Lake](#) с 31 июля по 3 августа. [Зарегистрироваться можно здесь](#). Стоимость всего 5 долларов с человека. Пожалуйста, укажите в своем пожертвовании «лагерь».

Приглашаем всех желающих прийти на день, в субботу или воскресенье. Богослужение состоится в 8 утра, после чего мы все вместе позавтракаем.

+Предстоящие события

- Воскресенье, 26 июля - Приходской праздник, пикник после литургии
- День св. равноапостольного великого князя Владимира
 - Понедельник, 27 июля - 18:00 Вечерняя
 - Вторник, 28 июля - 10:00 Божественная литургия
- 31 июля - 3 августа - Выходные в приходском лагере
- Воскресенье, 2 августа - Благословение автомобилей после литургии (в лагере и в церкви Святого Владимира)

- Пятница, 14 августа — Начало Успенского поста

+Литургии Кейп-Бретона

- Суббота, 15 августа (Успение Богородицы), 10:30 - о. Стелиан

+Исповедь

Исповедь - это Таинство Православной Церкви. Это служба покаяния, призванная примирить нас с Богом, когда мы отделились от Него из-за своей греховности

Священник обычно принимает исповедь во время бдения в субботу или воскресенье в часы, перед началом Божественной литургии. **Если вам нужно исповедно вы не можете присутствовать в церкви в это время, пожалуйста, договоритесь об исповеди непосредственно с отцом Стелианом или отцом Александром**

Вот несколько ресурсов, которые помогут вам подготовиться к этому Таинству:

«Если мы исповедуем наши грехи» (брошюра, адаптированная из трудов отца Тома Хопко)

«Подготовка к исповеди» (Греческий православный собор Святого Георгия)

«Подготовка к исповеди» (Греческая православная архиепархия Америки)

Православный храм
св. князя Владимира

ИЮЛЬ 2026

3163 Purcell's Cove Road
Halifax NS. B3P 2G4
halifaxorthodox.org/ru

Дни постные						
воскресенье	понедельник	вторник	среда	четверг	пятница	суббота
			1 / 18	2 / 19 св. Иоанн Сан-Франциско 10:00 Литургия	3 / 20	4 / 21 18:00 Бдение
5 / 22 10:00 Литургия	6 / 23	7 / 24 Рождество Иоана Крестителя 10:00 Литургия	8 / 25	9 / 26	10 / 27	11 / 28 18:00 Бдение
12 / 29 свв. Апостоловъ Петра И Павла 10:00 Литургия	13 / 30	14 / 1	15 / 2	16 / 3	17 / 4	18 / 5 18:00 Бдение
19 / 6 10:00 Литургия	20 / 7	21 / 8	22 / 9	23 / 10	24 / 11	25 / 12 18:00 Бдение
26 / 13 10:00 Литургия	27 / 14 18:00 Бдение	28 / 15 Св. Владимира 10:00 Литургия	29 / 16	30 / 17	31 / 18	АВГУСТЪ 1 / 19 18:00 Бдение

Протоиерей Стелиан Либотис (Настоятель) 902-412-2387 stelio.liabotis@gmail.com

Священник Александр Трейгер 902-452-0255 fralexandert@gmail.com

Если вы хотите отписаться от этой рассылки, пожалуйста, напишите по адресу parish_bulletin@halifaxorthodox.org